主要工作 How We Work

行业支持:保护行动的可持续支持
Industry support: sustainably support for conservation actions

我们为关注自然保护的机构和个人提供合作平台和行动支持。我们提供科学研究和技术支持、培训和能力建设、开展合作项目联合行动、政策倡导、项目评估和监测服务、传播宣传和教育。机构在不同区域和议题开展的行动和山水的实践行动之间产生联动、讨论和反思,从而帮助大家不断理解在差异化的政策背景、文化环境下,人与自然之间复杂的互动关系,吸引到更多的力量关注自然保护,让生物多样性实现真正地主流化。

We provide a platform for collaboration and action support for institutions and individuals concerned with nature conservation. We provide scientific research and technical support, training and capacity building, joint action on cooperative projects, policy advocacy, project evaluation and monitoring services, communication and education. We create linkage, discussion and reflection between the actions carried out in different areas and topics with our practical actions, help people to continuously understand the complex interaction between human poeple and nature under different policy backgrounds and cultural environments, attract more forces to pay attention to nature conservation, trulv promote biodiversity mainstream achievement.



联系我们 Contact Us

电话 Telephone +86 (10) 62761034

邮箱 Email foundation@shanshui.org



山水公益基金会

SHAN SHUI FOUNDATION

SHAN SHUI FOUNDATION
OF WUHAN OPTICS VALLEY

办公室 Office

武汉办公室:

东湖新技术开发区武汉产业创新发展研究院B座1902

Wuhan Office: Room 1902, Building B, Wuhan Institute of Industrial Innovation and Development, Donghu New Technology Development Zone, Wuhan, Hubei

愿景&使命 Our vision & mission

人与自然和谐共生。

A sustainable balance between human and nature.

通过保护行动型研究,支持自然保护机构 进行调查和保护,为行业政策制定提供依 据,为自然保护民间机构的发展赋能。

Through conservation practice research, support conservation institutions to conduct investigations and protection, provide basis for policy formulation, and promote the development of non-state nature conservation institutions.



简介 Who We Are

武汉光谷山水公益基金会成立于 2022年9月,致力于推动社会公益事业的可持续发展,促进人与自然和谐共生。我们聚焦城市和乡村社区可持续治理、网络和人才支持、绿色可持续发展、科学研究。通过支持回应行业需求的课题研究、议题性资助等工作,更好地满足社会对于生态文明建设和绿色可持续发展的需求,支持生物多样性的主流化和行业发展。

Founded in September 2022, Shan Shui Foundation of Wuhan Optics Valley is committed to promoting the sustainable development of social welfare and the harmonious coexistence of human and nature. We focus on sustainable of urban and rural governance talent communities, networking and support, green and sustainable development, and scientific research. By supporting research and thematic funding in response to the needs of the conservation industry, we can better meet the needs of society for ecological civilization construction and green and sustainable development, and support the mainstreaming of biodiversity and industry development.

主要工作 How We Work

山水研究院:保护议题的经验整理和深入研究

Shan Shui Research Institute: consolidation of experiences and in-depth studies on conservation issues

我们做行动导向型研究,即指导保护领域的投资 策略、政策建议和应用于实践。我们回应行业需求的课题研究、为项目提供评估和数据分析、为 行业或资助领域提供投资指南,产出行业研究报 告。我们支持科研从业者来到自然里,对保护策 略、行动和成效开展持续的研究,不断总结,并 对外部的宏观政策、经济发展、社区治理和传统 文化开展有针对性的独立研究,帮助行动者更好 的理解保护问题。

We conduct action-oriented research that guides investment strategies, policy recommendations and application around conservation. We provide research in response to industry needs, provide evaluation and data analysis for projects, provide investment guidance for industry or funding areas, and output industry research reports. We support researchers to come to nature, conduct continuous research and summary of conservation strategies, actions, effectiveness, and conduct targeted independent research on external macro policies, economic development, community governance and traditional culture to help actors better understand conservation issues.